



ST. LOUIS SCHOOL
Circular No. 207 (16-17)

17th March, 2017

Dear Parents/Guardians,

Re: Seminar for S3 Parents and Students – S4 Elective Allocation Process

To inform students and parents about the combination of elective subjects offered in the coming year and the allocation procedures, a seminar will be held on 25th March, 2017 (Saturday) in the School Hall. Details of the seminar are as follows:

- 2:15 – 2:30 p.m. Registration at the Covered Playground
- 2:30 – 2:40 p.m. Welcoming Speech by the Principal
- 2:40 – 3:10 p.m. Entrance Requirements of Local Universities
- 3:10 – 3:35 p.m. Introduction of Core Subjects & Electives
- 3:35 – 4:00 p.m. S4 Elective Allocation Process
- 4:00 – 4:30 p.m. Q & A Session

Please complete and return the reply slip to the class teachers by 21st March, 2017 (Tuesday). Thank you for your attention.

Yours sincerely,

(Chan Shui Leung)
for the Principal

-----><-----><-----><-----><-----><-----><-----><-----><-----><-----><----->

Reply slip

Circular No. 207 (16-17)

Re: Seminar for S3 Parents and Students – S4 Electives Allocation Process

Dear Mr. Yu,

I acknowledge receipt of the circular dated 15th March, 2017 concerning the seminar on S4 Elective Allocation Process.

My child _____ of Class ____ (No. ____) and _____ parent(s) / guardian(s) will attend this seminar on 25th March, 2017 (Saturday). I would like to raise the following question(s) during the Q & A Session:

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian : _____

Date : _____



聖類斯中學
通告第 207 號 (16-17)

各位家長/監護人：

中四選科研討會通告

為使 貴家長及子女了解中四選修科組合及選科安排，特於 2017 年 3 月 25 日(星期六)於本校禮堂舉行研討會，歡迎中三家長及學生出席。研討會流程如下：

- 下午 2:15 – 2:30 家長及學生於有蓋操場簽到
- 下午 2:30 – 2:40 校長致歡迎辭
- 下午 2:40 – 3:10 概述本地大學入學條件
- 下午 3:10 – 3:35 簡介本校高中必修及選修科目
- 下午 3:35 – 4:00 介紹中四選科程序
- 下午 4:00 – 4:30 問答環節

請填妥以下回條，並於 3 月 21 日（星期二）或之前擲還班主任為荷。

校長

余立勳

(陳瑞良老師代行)

2017 年 3 月 17 日

-----✂-----✂-----✂-----

回 條

中四選科研討會通告

通告第 207 號 (16-17)

余校長：

本人已知悉有關中四選科研討會之詳情。

敝子弟 _____ (班別 _____ 學號 _____) 及家長/
監護人 _____ 位，將出席 2017 年 3 月 25 日(星期六) 之中四選科研討會。另本人有意於當日
問答環節中，提出以下問題：

家長/監護人簽名： _____

家長/監護人姓名： _____

日 期： _____